
Prezes NRA: sprawy reprywatyzacji nie świadczą o
palestrze
"Sprawy reprywatyzacji nie świadczą o palestrze" - podkreśla adw. Andrzej Zwara, prezes
Naczelnej Rady Adwokackiej w wywiadzie udzielonym "Rzeczpospolitej". "Zależy nam na
pełnym wyjaśnieniu spraw, w których dochodziło do nieprawidłowości".

Prezes NRA informuje, że w sprawie dziekana Majewskiego referat skarg i wniosków pod kierunkiem
sekretarza NRA adw. Rafała Dębowskiego prowadzi postępowanie sprawdzające. Niezależnie od tego
postępowanie dyscyplinarne prowadzi rzecznik dyscyplinarny warszawskiej ORA.

Adw. Zwara zwraca uwagę, że organy adwokatury mają ograniczone możliwości gromadzenia
dowodów, ale zwróciły się o wyjaśnienia i odpowiednie dokumenty. "Analizujemy sprawę również na
podstawie materiałów dostępnych publicznie. Zależy nam na rzetelnym wyjaśnieniu, więc nie
możemy się opierać wyłącznie na treści doniesień prasowych, bo są w nich niestety skróty myślowe i
półprawdy" - powiedział adw. Zwara.

Cały wywiad na stronach "Rzeczpospolitej".

(czytaj wywiad)
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